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                                 CONSILIUL JUDEȚEAN CONSTANȚA 

 

 

 

   Nr. 31879/29.11.2018 

 

PROCES VERBAL 

 

Încheiat astăzi  28.11.2018  la ședința de îndată a 

Consiliului Județean Constanța 

 

 

  Şedinţa de îndată a fost convocată de către Domnul Țuțuianu Marius Horia - 

Președinte al Consiliului Județean Constanța, astăzi 28.11.2018, ora 12.00,                      

în Sala ,,Remus Opreanu” din cadrul Palatului Administrativ – Consiliul Judeţean 

Constanţa, în conformitate cu prevederile art.94, alin. 3 şi 4 din Legea  nr.215/2001,  

privind administraţia publică locală. 

  La sedinţă participă: Domnul Țuțuianu Marius Horia - Președinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa, domnul Palaz Claudiu Iorga - Vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa, Domnul Learciu Dumitru Daniel - Vicepreşedinte al Consiliului 

Judeţean Constanţa, Doamna Banciu Leila Mihaela - Directorul General al Direcției 

Generale de Administrație Publică și Juridică, consilieri judeţeni, managerii 

instituțiilor subordonate Consiliului Județean Constanța, directorii direcţiilor de 

specialitate din aparatul propriu al Consiliului Judeţean Constanţa. 

           De asemenea, în sală sunt prezenți reprezentanți mass media.  

            Lipsește doamna Belu Mariana, Secretar al Județului Constanța și următorii 

consilieri județeni: domnul Bola Bogdan Alexandru, domnul Drăghici Rareș Cosmin, 

doamna Gheorghe Veronica Adriana, domnul Iordache Marian, domnul Memiș 

Baiazid, domnul Mocianu Sorin, domnul Moldovanu Vasile, doamna Nedelcu Sabrina 

Maria, domnul Pintilie Mircea, domnul Stanca Costel, domnul Turcu Daniel, domnul 

Zahariuc Cristian- Florin.  

 

 

X 

Ordinea de zi 
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor pentru deszăpezire şi combaterea 

lunecuşului pentru iarna 2018-2019 ce vor fi aplicate de Regia Autonomă 

Judeţeană de Drumuri şi Poduri Constanţa în reorganizare, in judicial 
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reorganisation, en redressment, în calitate de operator, în relaţia cu Consiliul 

Judeţean Constanţa. 

     Iniţiator : Preşedinte: Ţuţuianu Marius Horia 

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Bună ziua, dragi colegi! Îmi cer scuze pentru întârziere, 

vin direct de la București! 

              Avem un singur proiect pe ordinea de zi. Doamna Banciu, vă rog frumos să 

faceți prezența, în absența doamnei Belu.  

Dna.Banciu Leila Mihaela : Sunt prezenți 25 de consilieri județeni. Ședința este legal 

constituită.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Mulțumesc, doamna Banciu. Sunt prezenți 25 de 

consilieri județeni din 37. Dau citire proiectului de hotărâre pe care îl avem pe ordinea 

de zi.  

        - Cine este pentru ordinea de zi? 

Dna.Banciu Leila Mihaela: 25 voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Supun la vot proiectul de hotărâre. 

        - Cine este pentru? Abțineri? Împotrivă? Vă mulțumesc.  

Dna.Banciu Leila Mihaela: 25 voturi pentru.  

 

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule Lungoci, înainte de a închide ședința aș dori să 

ne faceți o prezentare în câteva cuvinte, a situației din județ deoarece azi noapte                       

a început acest Cod Galben și vreau să știm exact cum stăm ca să nu avem probleme 

în următoarea perioadă.  

Dl. Lungoci Lucian Dumitru: Bună ziua. În primul rând eu vreau să mulțumesc 

colegilor, consilieri județeni care au venit astăzi, aici, să aprobe, să voteze acest punct 

de pe ordinea de zi. Un punct foarte important pentru toți locuitorii județului 

Constanța.       

           Cum bine știți, de dimineață, de la ora 4 a început să ningă în cea mai mare 

parte a județului. Avem în teren 28 de utilaje dotate cu lamă, care distribuie material 

antiderapant.  

            Nu sunt probleme deosebite în acest moment pe drumurile județene. Sunt zone 

unde se circulă în condiții de iarnă, cu un strat de zăpadă bătătorită  de 1-2 centimetri 

în zona de nord a județului.  
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          Se acționează în continuare cu material antiderapant, astfel încât să nu avem 

blocaje sau incidente pe drumuri.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Să înțeleg că, din punctul dumneavoastră de vedere, 

toate stațiile Regiei Autonome Judeţeane de Drumuri şi Poduri Constanţa sunt 

pregătite astfel încât să poată interveni indiferent de oră sau zi.  

Dl.Lungoci Lucian Dumitru: Stațiile sunt pregătite. Așa cum am spus și la cealaltă 

ședință de consiliu județean, oamenii au intrat în permanență, au intrat în dispecerat, 

se lucrează pentru combaterea efectelor zăpezii.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Am ținut legătura cu primarii, avem informările  pe 

fiecare oră și pe fiecare zi, pentru următoarele trei zile.  

         Nu cred că va fi un început de iarnă mai dur. Vor fi doar aceste 2 zile, după 

aceea intrăm în normalitate până vine zăpada din decembrie. Vă ascult, domnule 

consilier. 

Dl.Mândilă Gheorghe: Domnule Lungoci, am o întrebare.  

       În perioada 2016-2017 ați avut cheltuieli de executare și cheltuieli de așteptare.                   

Erau 4.000.000 la cheltuieli de operare. În 2017-2018 la fel erau tot 4.000.000 

cheltuieli de operare. Diferența între cele 2 ierni a fost de la cer la pământ.                    

Prima iarnă a fost grea, a doua a fost efectiv ca o primăvară. De ce a fost aceeași 

sumă?  

Dl.Lungoci Lucian Dumitru: Diferența de la cer la pământ între cele 2 ierni ar fi bine 

să o măsurăm, să o cuantificăm prin informările zilnice sau, hai să spunem, rapoartele 

date de ANM.  

          Cantitativ, ca și zăpadă, eu spun că iernile au semnănat. Nu a nins în aceeași 

perioadă, dar ca și zile de ninsoare au fost să spunem aproximativ egale, iar calculul 

cheltuielilor de acționare se face în baza orelor de acționare pentru fiecare utilaj. 

Aceleași utilaje au fost folosite, pe un număr sensibil egal de ore de acționare,    

înmulțit cu tariful pe oră, obținem aceeași sumă.  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Domnule director, aș dori să vă răspund și eu sub formă 

de glumă.  

         Domnule consilier, zăpada de 4 metri de acum 2 ani, tot la fel se intervine și la 

zăpada de 4 metri și la zăpada de jumătate de metru. Tot cu aceleași utilaje, tot cu 

aceiași oameni.  

Dl.Mândilă Gheorghe: Era vorba despre numărul de zile.  
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Dl.Țuțuianu Marius Horia: M-ați auzit? În primul rând, iarna este aceeași, durează            

3 luni de zile, nu durează mai mult sau mai puțin.  

Dl. Palaz Claudiu Iorga: Iarna nu-i ca vara! Nu ați învățat? E celebră!  

Dl.Țuțuianu Marius Horia: Iarna nu-i ca vara, cum spune colegul meu. Și dacă 

zăpada este de 4 metri sau de 1 metru, la fel se intervine cu utilajele.  

        Doar că se înlătură zăpada de 4 metri sau de 1 metru. Intervenția este aceeași și 

dacă sunt 20 de centimetri. Mulțumesc pentru participare.  Declar ședința închisă! O zi 

bună tuturor!  

 

 

 

Președinte,  

Țuțuianu Marius Horia 

  

 

               Secretar al Județului,   

                      Belu Mariana 

 

 

 

 

                                                                                                              Întocmit,  

                                                                                                                  Pîrvu Lidia  


